

Novaia i noveishaia istoriia. 2013-2021

ISSN 0130-3864

URL - <http://nni.jes.su>

All right reserved

Issue 1 Volume . 2016

DYNAMICS OF RIVALRY OF THE USSR AND THE USA DURING THE COLD WAR. 1945-1991

Vladimir Sogrin

Abstract

The author analyzes dynamics of rivalry, change of a ratio of forces of two super powers, that is the USSR and the USA, for more than four decades “cold war”.

Keywords list (en): USSR AND USA, "COLD WAR", DYNAMICS OF RIVALRY

Date of publication: 01.01.2016

Citation link:

Sogrin V. DYNAMICS OF RIVALRY OF THE USSR AND THE USA DURING THE COLD WAR. 1945-1991 // Novaia i noveishaia istoriia. – 2016. – Issue 1 C. 19-43 [Electronic resource]. URL: <https://nni.jes.su/s013038640000616-5-1-ru-421/> (circulation date: 16.06.2021).

ДИНАМИКА СОПЕРНИЧЕСТВА СССР И США В ПЕРИОД "ХОЛОДНОЙ ВОЙНЫ". 1945-1991 (ОКОНЧАНИЕ)

Согрин Владимир Викторович

Аннотация

В статье анализируется динамика соперничества двух сверх держав, СССР и США, изменение соотношения их сил на протяжении четырех с лишним десятилетий “холодной войны”.

Ключевые слова: СССР и США, "ХОЛОДНАЯ ВОЙНА", ДИНАМИКА СОПЕРНИЧЕСТВА

Дата публикации: 01.01.2016

Ссылка для цитирования:

Согрин В. В. ДИНАМИКА СОПЕРНИЧЕСТВА СССР И США В ПЕРИОД "ХОЛОДНОЙ ВОЙНЫ". 1945-1991 (ОКОНЧАНИЕ) // Новая и Новейшая история. – 2016. – Выпуск №1 С. 19-43 [Электронный ресурс]. URL: <https://nni.jes.su/s013038640000616-5-1-ru-421/> (дата обращения: 16.06.2021).